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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
1000 BRUSSEL 

    
  
 
 
 
 
 Brussel, oktober 2008 
 
 
 
 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
 
 
Naar aanleiding van de vele brieven die u van de bewoners van de Alhambrawijk ontving, stuurde u eind mei 
2008 een antwoord. 
 
Daarin stond ondermeer, en we citeren letterlijk: 
 
 
‘… breng ik u ter kennis dat ik zeer spoedig, voor het einde van de maand juni, een ‘Task-force’ zal opstellen 
waarbij alle openbare instellingen die betrokken zijn bij prostitutie op niveau van de Stad Brussel zullen worden 
samengebracht. Dit om het probleem op een transversale en gecoördineerde wijze te bestrijden door oplossingen 
te bieden omtrent de politie in de wijk, de mobiliteit, de stedenbouw, de financiën, …’ 
 
 
Hoe ver staat het ondertussen met de oprichting van die Task Force? 
 
Hoe denkt u de inwoners en de wijkverenigingen bij dit initiatief te betrekken? 
 
 
 
 
Wij kijken alvast uit om op een gestructureerde manier met u samen te kunnen werken. 
 
 
 
 
 
 
  Vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
  Comité Alhambra 
 


